
 

 

 

 

 

 שלום לכולם ,

 . מבאר יעקב 35בן ואבא למאיה ומאור המתוקים , לליהי קוראים לי ניר פישר , נשוי 

 . 2013אני מנהל הבית בספרייה למדעי החיים ולרפואה ועובד באוניברסיטה משנת 

כחבר מועצה כי אני באמת רוצה שיהיה שינוי בדרך החשיבה והעשייה של  להתמודדהחלטתי 

 המועצה.

 הדגשים החשובים לי :

אני רוצה שהעובדים ידעו על הכנסות והוצאות בתקציב הועד, כמו כן על הודעה  –שקיפות  •

 מראש של ישיבות ועד והכנסת פרוטוקולים של ישיבות ועד לאתר העובדים/מייל לעובדים .

כמו במקומות עבודה משמעותי אני רוצה שיהיה פה אירוע חברה  – כללי לעובדיםגיבוש  •

 . אחרים עם בני/בנות זוג

לשנות את המגמה שנוצרה בשנים האחרונות לפיה מכרזים עם  – קידום עובדים מבפנים •

 עובדים פנימיים .  קידוםדרגות גבוהות מופנות החוצה ולעודד 

במוסדות דומים , אין סיבה  זה כבר קורה)דוגמא : "סיבוס/תן ביס" (  כרטיס אוכל לעובדים •

 שהוצאות המזון יהיו כ"כ גבוהות שיש לנו כמות כזאת של עובדים .

 

 ניר פישר

 הקול החדש שלכם במועצה !

 
 


